
NOTICE OF DRAFT REA REPORTS AND SECOND 
PUBLIC MEETING for the Belle River Wind Project 
 

Project Name: Belle River Wind Project (the “Project”) 
Project Location: The Project is located in the Town of Lakeshore, Essex County, Ontario   
Notice Dated at: Town of Lakeshore and Essex County this, the 18

th
 of March, 2015 

Applicant:  The Project is being proposed by SP Belle River Wind, LP, by its general partner, SP Belle River Wind, GP 
Inc. (“Belle River Wind”). Belle River Wind is a joint venture limited partnership owned by affiliates of Pattern Renewable 
Holdings Canada, ULC (“Pattern Development”) and Samsung Renewable Energy, Inc. (“Samsung Renewable Energy”). 

Project Description: As a renewable energy facility, the Project is subject to the provisions of the Environmental Protection 
Act (the “Act”) Part V.0.1 and Ontario Regulation 359/09, as amended (the “Regulation”), and requires a Renewable Energy 
Approval (REA) prior to construction. This notice is being distributed in accordance with Sections 15 and 16 of the Regulation 
prior to an application being submitted to the Ministry of the Environment and Climate Change (MOECC).  

If approved, the Project would have a total maximum nameplate capacity of up to 100 megawatts (MW). As identified in 
the Act and Regulation, the Project is considered to be a Class 4 wind facility. This project is being proposed in 
accordance with the requirements of the Act and Regulation. The location of key Project components is shown in the map 
below. Additional information about the Project is available online at www.belleriverwind.com.  

Notice of Draft REA Reports: The Draft Project Description Report was first made available August 20, 2014. Pursuant 
to Section 16 of the Regulation, the purpose of this Notice is to communicate that the draft copies of the reports and 
technical studies that will be submitted as part of the REA application (excluding the Consultation Report) are available for 
public review. Copies of the Noise Impact Assessment and Draft Site Plan Report for the Project were previously made 
available for review on March 9, 2015. 

Documents for Public Review: In accordance with the Regulation, copies of the Draft REA Reports will be made 
available for public review starting on March 19, 2015 at the Town of Lakeshore Municipal Office (419 Notre Dame Street, 
Belle River), County of Essex Municipal Office (360 Fairview Avenue West, Essex) and Lakeshore Branch of the Essex 
County Library (447 Renaud Line Road, Belle River). The reports will also be made available for public review online at: 
www.belleriverwind.com. The documents will be available for review in English.  

Notice of Second Public Meeting: In accordance with the Regulation, a second Public Meeting has been planned to 
provide an opportunity for the public to review and provide comments on the studies and investigations that have been 
conducted for the Project. The purpose of this notice is to provide the public with notification 60 days in advance of the 
meeting. The meeting is schedule for the following:  

Date: May 20, 2015 
Time: 5:00 p.m. to 8:00 p.m. 

Location: Atlas Tube Centre, Renaud Room 
 447 Renaud Line Road, Belle River, ON N0R 1A0 

 
Project Contact Information:  

To learn more about the Project or to 
provide feedback, please contact: 

Project Email: 
info@belleriverwind.com 

Jody Law, Project Developer 
Pattern Development 
100 Simcoe Street 
Toronto, ON  M5H 3G2 
Phone:  (416) 263-8029 

Brian Edwards, Project Developer 
Samsung Renewable Energy 
2050 Derry Road West 
Mississauga, ON  L5N 0B9 
Phone:  (905) 501-5667 

Marc Rose, Project Manager 
AECOM 
105 Commerce Valley Drive West 
Markham, ON  L3T 7W3 
Phone: (905) 747-7793 

http://www.belleriverwind.com/
http://www.belleriverwind.com/
mailto:info@belleriverwind.com


AVIS DES RAPPORTS PRÉLIMINAIRES APER ET DE LA 
DEUXIÈME ASSEMBLÉE PUBLIQUE du projet Belle River Wind 

 
 

Nom du projet : Projet Belle River Wind (le « Projet ») 
Localisation : Ville de Lakeshore, Comté d’Essex, Ontario   
Émissions de l’avis de projet : Ville de Lakeshore, Comté d’Essex, le 18 mars 2015 
 
Promoteur : Le projet est proposé par SP Belle River Wind LP, au nom de son associée SP Belle River Wind GP Inc. («Belle 
River Wind»). Belle River Wind est une co-entreprise détenue par Pattern Renewable Holdings Canada, ULC («Pattern 
Development») et Samsung Renewable Energy, Inc. («Samsung Renewable Energy»). 
 
Description du projet : Étant une installation d’énergie renouvelable, le Projet est soumis aux dispositions de la Partie V.0.1 
de la Loi sur la protection de l’environnement (la «Loi») et du Règlement de l’Ontario 359/09 (le «Règlement»). Le projet 
nécessite une autorisation de projet d'énergie renouvelable (APER) avant la construction. Conformément Sections 15 et 16 
du Règlement,  cet avis est distribué avant la soumission de la demande d’autorisation au Ministère de l’Environnement et de 
l’Action en matière de changement climatique de l’Ontario (MOECC). 
Conformément à la Loi et au Règlement, le Projet est considéré comme un parc éolien de classe 4. S’il est approuvé, le projet 
aura une puissance nominale maximale de 100 MW. Les principales composantes du projet sont illustrées au plan ci-dessous. 
Des informations supplémentaires sur le projet, incluant le rapport préliminaire de la description de Projet, sont disponibles en 
ligne au www.belleriverwind.com.  
 
Avis de dépôt de rapports préliminaires APER : La version préliminaire du Rapport de Description de Projet a d’abord été 
rendue disponible le 20 août 2014. Conformément à la Section 16 du Règlement, le but de cet Avis est d’informer que des 
versions préliminaires des rapports et des études techniques qui seront soumises à l’appui de la demande APER (à l’exclusion 
du rapport de Consultation) sont disponibles pour examen public. Des copies du rapport d’impact sonore et du rapport 
préliminaire de plan de site du projet avaient préalablement été rendues publiques le 9 mars 2015. 
 
Documents disponibles pour l’examen public : Conformément à la réglementation, des exemplaires des Rapports 
Préliminaires APER seront disponibles pour l’examen public à partir du 19 mars 2015 au bureau municipal de la Ville de 
Lakeshore (419 rue Notre-Dame, Belle River) et à la succursale Lakeshore du réseau de bibliothèques du Comté d’Essex (447 
Renaud Line, Belle River). Les documents, disponibles en anglais, peuvent également être consultés en ligne au  
www.belleriverwind.com.  
 
Avis de deuxième assemblée publique : conformément à la réglementation, une deuxième assemblée publique a été prévue 
afin de donner l’opportunité au public de revoir et commenter les études et les recherches qui ont été menées aux fins du 
Projet. Le but de cet avis est d’aviser le public 60 jours à l’avance de la tenue de cette assemblée. Cette assemblée est prévue 
est prévue comme suit : 
 
Date : 20 mai 2015 
Heure : 5 :00 p.m. à 8 : 00 p.m. 
Lieu : Centre Atlas Tube, Salle Renaud, 
447 Renaud Line Road, Bell River ON N0R 1A0 
 
Contact et information sur le projet : 

Pour en savoir davantage sur le Projet ou pour vos 
commentaires, veuillez contacter : 
 
Courriel : info@belleriverwind.com 
 
Jody Law, Promoteur du Projet 
Pattern Development 
100, Simcoe Street, Toronto, ON  M5H 3G2 
Tél : (416) 263-8029 
 
Brian Edwards, Promoteur du Projet 
Samsung Renewable Energy 
2050, Derry Road West, Mississauga, ON  L5N 0B9 
Tél : (905) 501-5667 
 
Marc Rose, Consultant / Chef de Projet 
AECOM 
105, Commerce Valley Drive West 
Markham, ON  L3T 7W3 
Tél : (905) 747-7793 

http://www.belleriverwind.com/
http://www.belleriverwind.com/
mailto:info@belleriverwind.com

